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RM.0002.8.9.2019                        

PROTOKÓŁ Nr 9/2019 

z IX Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 28 czerwca 2019 roku. 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia IX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 11.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

– Na sekretarza IX sesji wybrano radnego: Andrzeja Schmidta. 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytała porządek obrad sesji. 

– Porządek obrad został przyjęty, 14 radnych głosowało za jego przyjęciem. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

– Protokół z sesji VIII Rady Miejskiej VIII kadencji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych 

opowiedziało się za jego przyjęciem). 

– Pan Arkadiusz Włodarski przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej, 

Panu Arkadiuszowi Rybakowi. 

– Salę obrad opuścił również Radny Paweł Betliński. 

Od tej pory w obradach brało udział 12 radnych. 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania między sesjami, powiedział m.in., że: podpisał 

umowę z Marszałkiem Województwa na dofinansowanie przebudowy odcinka drogi Trojaczek – 

Wincentowo; brał udział w posiedzeniu Lokalnej Grupy Działania dotyczącym rozliczenia 

działalności za rok 2018; brał udział w spotkaniu z Wojewodą Kujawsko-Pomorskim dotyczącym 

wzajemnej współpracy; brał udział w uroczystości z okazji Dnia Ojca i Dnia Matki organizowanej 

przez Gminny Zarząd KGW. 

 

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że w ostatnim okresie między sesjami Pan Przewodniczący nie 

miał żadnych spotkań. 

 

Ad. 8 a-d 
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- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/43/2019 w sprawie Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. Następnie 

powitał  Państwa Alicję i Łukasza Woźniaków – przedstawicieli pracowni urbanistyczno-

architektonicznej MONDRA design, którzy omówili projekt Studium sporządzonego przez ich firmę 

dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. Pan Łukasz Woźniak powiedział, że aby powstał ten 

dokument konieczna była współpraca kilkudziesięciu instytucji. Instytucje te wyraziły pozytywną 

opinię o Studium. Uwarunkowania mówią „co gmina może”. W kierunkach wyznaczono kilka zadań 

sektorowych. Po upublicznieniu projektu wpłynęły uwagi, które zostały pozytywnie uwzględnione. 

W dokumencie zawarte też są ograniczenia, które narzuca obecność farm wiatrowych. Pani Alicja 

Woźniak powiedziała, że jest to jeden z największych dokumentów posiadanych w gminach, a gmina 

Piotrków Kujawski do tej pory dokumentu takiego nie posiadała. Dokument opisuje typy polityki 

przestrzennej, wyznacza się 4 strefy i 2 podstrefy, a podział obszaru na strefy charakteryzuje się 

problematyką poszczególnych stref. Studium umożliwia zarządzanie terenem, decydowanie o tym co 

i w jakim miejscu może powstać. Planowanie przestrzenne jest podstawą do zarządzania przez 20-25 

lat, nie więcej. Zabudowa musi rozwijać się w taki sposób, aby sąsiad miał sąsiada, tak, aby była 

możliwość budowy dróg oraz ich efektywnego odśnieżania itp. 

- Pan Błażej Barczak poprosił o wskazanie dokąd sięgają podstrefy oddziaływania farm wiatrowych 

oraz turystyczna w obrębie Połajewa i Byszewa. 

Pan Wożniak wskazał te strefy na mapach i wyjaśnił, że sięgają one do 1,5 km, czyli 10-krotności 

wysokości wiatraka i w tym obrębie nie można budować. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że interesują go okolice Rudzka Dużego i teren oddziaływania 

wiatraków w tamtym obrębie. 

- Pan Woźniak powiedział, ze są tam wiatraki już istniejące i planowane. Pokazał obręb na mapie, 

dodał, że obowiązek określenia minimalnych odległości leży po stronie Gminy, a ostateczna decyzja 

należy do Powiatu. 

- Pan Błażej Barczak zapytał z czym to się wiąże? 

- Pan Łukasz Woźniak odpowiedział, że z koniecznością stworzenia Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego w ciągu trzech kolejnych lat. Dodał, że jest to potężne wyzwanie, które jest 

wysiłkiem czasowym i finansowym. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że rozumie, iż w ciągu tych kolejnych trzech lat będzie mógł coś 

zbudować w tym miejscu? 

- Pan Łukasz Woźniak odpowiedział, że tak nie jest, bo od 1 lipa wchodzi w życie ustawa, która 

spowoduje, że w obrębie minimalnej odległości od wiatraków nie można budować, jest to przestrzeń 

reglamentowana. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że jego przestrzeń reglamentuje sąsiad, który postawił wiatrak. 

- Pan Jerzy Iglewski powiedział, że jego nikt nie pytał gdy w sąsiedztwie, w odległości 150 metrów 
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stawiano wiatrak, a obecnie ma to działać na innych w promieniu 1,5 km, co wielu ludziom, ich 

firmom i gospodarstwom, uniemożliwi rozwój. 

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że z tego wynika, iż kolejnym etapem będzie stworzenie Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego. 

- Pan Łukasz Woźniak odpowiedział, że tak, a Rada ma na to kolejne trzy lata. 

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że na naszym terenie jest migracja związana z działalnością 

kopalni. Ludzie utracili swoje nieruchomości i szukają w innych miejscach terenów na postawienie 

domów i osiedlenie się, wielu z nich nie uzyska pozwoleń na budowę na wykupionych działkach. 

Dodał, że uważa, iż Urząd wziął się za to o 25 lat za późno, bo niektórych terenów nie da się 

przywrócić do ich zadań, takich jak np. terenów nad Jez. Głuszyńskim czy nad Jez. Gopło. 

- Pani Alicja Woźniak powiedziała, że tu działają inne przepisy, które np. zabraniają grodzenia wód 

do odległości 100 metrów. Wystarczy aby ktoś to kiedyż zweryfikował. 

 Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 10 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymał się”, 

uchwała Nr IX/43/2019 została przyjęta zwykłą większością głosów. 

 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/44/2019 w sprawie przystąpienia do 

opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

Pytań nie było. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymał się”, 1 

radny nie wziął udziału w głosowaniu. Uchwała Nr IX/44/2019 została przyjęta zwykłą większością 

głosów. 

 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/45/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2019-2029. 

- Pan Krystian Betliński poprosił o omówienie uchwały Nr IX/45/2019 oraz Nr IX/46/2019 

jednocześnie przez Panią Skarbnik. 

- Pani Jolanta Zalesińska powiedziała, że przed sesją na posiedzeniu wspólnym komisji Rady 

Miejskiej padła propozycja zmian budżetowych w celu możliwości realizacji zadania budowy 

kotłowni w szkole podstawowej w Piotrkowie Kujawskim. Środki na ten cel były wyznaczone w 

budżecie w wysokości 400 tys. zł, ale w wyniku przetargu koszt tej inwestycji wzrósł. Środki te 

przesunięto zatem z innych inwestycji dotyczących budowy dróg, które zostały zaoszczędzone w 

przetargach w ogólnej kwocie 200 tys. zł.. Pozostałe zapisy uchwały są takie same, jak 

przedstawiono przed posiedzeniem komisji.  

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał czy treść uchwały się nie zmienia? 

- Pani Jolanta Zalesińska odpowiedziała, że się nie zmienia, środki zostały przesunięte z jednych 

zadań na inne. 
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- Pan Grzegorz Woźniak zapytał o kwotę zaoszczędzoną w przetargu na drogę Kaspral-Przewóz. 

Jego zdaniem kwota zaoszczędzona jest bardzo duża i można było za te pieniądze zrobić jej dłuższy 

odcinek. 

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że po rozstrzygnięciu przetargu nie można zmieniać zakresu 

robót, które temu przetargowi podlegały, co za tym idzie, także długości drogi, która podlegała 

remontowi. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 10 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymał się”. 

Uchwała Nr IX/45/2019 została przyjęta zwykłą większością głosów. 

 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/46/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2019. 

Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 10 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymał się”. 

Uchwała Nr IX/46/2019 została przyjęta zwykłą większością głosów. 

 

Ad. 9. 

- Pan Arkadiusz Rybak poinformował, że wpłynęła interpelacja od mieszkańców miejscowości 

Szewce oraz sołtysa sołectwa Szewce. Wyjaśnił, że Pan Burmistrz udzieli odpowiedzi na interpelacje 

na piśmie w ustawowym terminie, a sama interpelacja, jak i odpowiedź na nią będzie umieszczona na 

stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

- Pan Arkadiusz Rybak ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Ad. 10 

- Pan Jerzy Iglewski zapytał czy rozstrzygnięto już przetarg na przebudowę drogi Słuchaj-

Wincentowo? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że wszystkie przetargi na zaplanowane odcinki dróg już są 

rozstrzygnięte, a realizacja zadania, o które zapytał Pan Iglewski nastąpi w okresie od początku lipca 

do 30 września, być może nawet zakończy się wcześniej niż 30 września. 

- Pan Krystian Betliński w związku z tym, że w obecnym roku także zaczyna brakować wody w 

naszej gminie, poprosił o stworzenie harmonogramu i udostępnienie go mieszkańcom do 

wiadomości, aby wiedzieli kiedy mogą spodziewać się braku wody, bo np. 25 czerwca brakowało 

wody już po godzinie 21-wszej. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w ciągu dnia nie było ograniczeń w dostawie wody, 

przynajmniej nic mu na ten temat nie wiadomo. Ograniczenia w ciągu dnia mogły dotyczyć okresów 

dużego poboru wody, gdy na pewnych odcinkach wodociągu np. w Jurkowie, na ul. Poznańskiej w 
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Piotrkowie Kujawskim, spada ciśnienie w sieci. Ograniczenia dostawy wody są w godzinach 

nocnych, aby umożliwić napełnienie zbiorników do poziomu zapewniającego stałą dostawę wody od 

godziny 4 rano do godziny 24. 

- Pan Krystian Betliński zapytał czy będą uzgodnienia z Zarządem Dróg Wojewódzkich dotyczące 

budowy chodnika na ul. Włocławskiej, w kierunku miejscowości Palczewo? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że z uwagi na to, iż Zarząd Dróg Wojewódzkich, a tym 

samym Urząd Marszałkowski miał problemy z realizacją zaplanowanych zadań, bo doszło do 

przekroczeń planów finansowych i zmian umów, nikt nie chciał się spotykać i z nami rozmawiać. 

Rozmowa z kierownikami nic nie daje, bo oni są jedynie wykonawcami. Poza tym zmieniły się 

władze i póki co nie mamy ustalonego terminu spotkania. Dodał, że chce spotkać się na osobiste 

spotkanie z nowym kierownikiem. 

- Pan Krystian Betliński zapytał czy jest możliwe podpisanie porozumienia z Powiatem, dotyczącego 

sfinansowania pobytu dzieci na basenie za złotówkę? Zapytał czy nasza gmina oferuje współpracę w 

tej kwestii? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że trwają ustalenia w tej sprawie i w najbliższy poniedziałek 

spotka się z kierownikiem basenu, aby omówić jej szczegóły. 

- Pan Krystian Betliński powiedział, że donice z kwiatami ustawione na chodniku, na ul. 

Włocławskiej uniemożliwiają wjazd samochodom dostawczym oraz kurierom. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w pewnym okresie Urząd postawił donice z kwiatami w 

miejscu gdzie pod chodnikiem znajduje się przyłącze wodociągowe i parkowanie tam groziło 

zarwaniem chodnika i zniszczeniem przyłącza. W miejscu tym Zarząd Dróg Wojewódzkich postawił 

żółte bariery i wówczas nasze donice z kwiatami zostały usunięte. Obecnie stojące na tej ulicy donice 

są własnością prywatną mieszkańców. Z uwagi na to, że droga ta jest wojewódzka, zostały 

poczynione ustalenia i miały być tam wstawione bariery. Ponadto przepisy mówią o tym, że każdy 

dostawca może parkować do 15 minut w celu dostarczenia towaru. Póki co bariery nie zostały 

wstawione. Problem istnieje na wysokości INTEMO, która nie ma własnego zaplecza 

parkingowego, a pracownicy firmy korzystają z parkingów miejskich. 

- Pan Marek Zientkiewicz ponowił prośbę o realizację spraw, o których wspominał już wcześniej, a 

mianowicie o wywóz śmieci składowanych w parku, postawienie ławek na skyteparku oraz naprawę 

lampy na ul. Targowej. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że polecenia w tych sprawach zostały wydane. Śmieci 

zostaną wywiezione gdy tylko będzie dostępna przyczepa. Powiedział także, że ławki są już 

zakupione i w najbliższy poniedziałek zostaną zamontowane. 

- Pan Błażej Barczak poruszył temat zabezpieczenia mieszkańców sołectwa Nowa Wieś przed 

karakanami, które rozprzestrzeniają się po posesjach nieopodal składowiska odpadów niedawno 

powstałego w Nowej Wsi. Robaki te chodzą po ścianach, chlebakach itp., jest ich dużo, a ich 
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obecność doprowadza ludzi do rozpaczy i odbiera im sens życia. Zapytał na jakim etapie nasza 

gmina jest z próbą dezynsekcji terenów wokół składowiska? Dodał, że zrozumiałym jest, że na 

terenie składowiska Urząd Miasta i Gminy nie może wykonać zabiegu dezynsekcji. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że na poniedziałek jest umówiony z firmą dezynsekcyjną. 

- Pan Arkadiusz Rybak zaproponował wyodrębnienie w budżecie środków na walkę z insektami w 

tamtej okolicy. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że obecnie jeszcze nie zna kosztów przeprowadzenia takiej 

dezynsekcji. Poprosił Radnych o wydanie oświadczenia w tej sprawie i wystąpienia przez nich o 

wsparcie do Powiatu. 

- Pan Błażej Barczak zapytał o sprawę połączeń autobusowych w kierunku Połajewa, które zostały 

zniesione. Zapytał czy robi się coś w kierunku ich przywrócenia lub ewentualnych innych rozwiązań? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że rozmawiał z przewoźnikami o tym aby rozwozili oni 

młodzież w różnych kierunkach z Piotrkowa Kujawskiego. Dodał, że być może trzeba będzie 

zmienić godziny rozpoczęcia pracy szkół.  

- Pan Błażej Barczak powiedział, że szansa jest w dopłatach dla samorządów w tej kwestii. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że prowadził rozmowy z przewoźnikiem o utrzymanie 

dojazdów autobusowych do Bycza. Koszt dopłat dla naszej gminy wyniósłby około 1500 zł 

miesięcznie. Jego zdaniem jest to spora dopłata i lepiej chyba dać zarobić przedsiębiorcom z naszego 

terenu, jeśli już mowa o ponoszeniu takich kosztów przez Urząd. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy powołano w naszej gminie komisję do spraw suszy i czy są już 

jakieś wnioski w tej sprawie? 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że obecnie, według wskazań pomiarowych powiat radziejowski 

jest poza oddziaływaniem suszy. Powiedział, że rozmawiał na ten temat z Wojewodą i można w tej 

sprawie złożyć wniosek, ale należy wówczas podać skład komisji do spraw suszy. Z powołaniem tej 

komisji jest problem. Wyjaśnił, że w komisji mogą być pracownicy urzędu oraz członkowie Izb 

Rolniczych czy radni.  

Burmistrz poprosił radnych, szczególnie przedstawicieli wsi, o udział w tej komisji. Podkreślił, że 

komisja ta pracuje społecznie i nie ma żadnych podstaw prawnych, aby wyznaczyć jej członkom 

wynagrodzenie. Powiedział także, że praca jest żmudna i trwa długo, wymagając wielu poprawek. 

- Pan Błażej Barczak wyraził chęć pracy w tej komisji. Powiedział, że uważa, iż powinni w niej 

pracować sołtysi i przedstawiciele Izby Rolniczej. 

- Pan Włodzimierz Kubiak powiedział, że zbyt duża komisja może być problemem, bo każdy 

protokół muszą podpisać wszyscy członkowie komisji. 

Ostatecznie chęć udziału w pracy komisji do spraw suszy wyrazili radni: Błażej Barczak oraz 

Radosław Kocent. 
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- Pan Błażej Barczak zapytał czy coś wiadomo o możliwości korzystania przez dzieci popołudniami 

z placu zabaw przy przedszkolu? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że nie można złamać warunków gwarancji. Plac zabaw był 

przewidziany do użytku dla dzieci z przedszkola i żłobka i musi tak zostać. Być może uda się 

niebawem wyznaczyć środki na budowę placu zabaw ogólnodostępnego w pobliskiej lokalizacji. 

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że rodzice dzieci z przedszkola mówią o wielu usterkach 

powstających w placówce. Zapytał czy jest to naprawiane w warunkach gwarancji? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że jest to tylko kwestia dokonywania zgłoszeń usterek przez 

dyrekcję obiektu. Jeśli chodzi o krawężnik to jest on niszczony przez autobusy. Dodał, że ustalono, 

że mają one wjeżdżać na plac położony dalej, ale kierowcy nadal podjeżdżają przed przedszkole. 

- Pan Błażej Barczak zapytał Pana Władysława Rybarczyka – Kierownika Zakładu Komunalnego o 

to czy jest jakiś pomysł na zapewnienie ciągłości dostawy wody dla mieszkańców gminy? 

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że rozwiązanie widzi w zapewnieniu dodatkowego ujęcia 

wody, zmianie rur, które poprawią ciśnienie, bo obecnie ich przekroje nie są dostosowane do tak 

dużego ciśnienia. Dodał, że wyłączenia powodują awarie w sieci, rury są rozrywane. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że sytuacja hydrologiczna w naszym województwie jest 

wszędzie taka sama. Opinie hydrologów są takie, że w niektórych miejscach kończą się zasoby wody 

w partiach głębinowych. Obecnie, co potwierdził Wojewoda, gmina Piotrków Kujawski nie ma 

obecnie miejsca, w którym można wywiercić studnię, dającą tyle wody, co kiedyś dawały inne.  

- Pan Błażej Barczak powiedział, że w planach jest modernizacja linii. 

- Pan Sławomir Bogucki potwierdził słowa Pana Barczaka i dodał, że będzie robione wszystko aby 

zmodernizować hydrofornię w Rogalinie. 

- Pan Władysław Rybarczyk zauważył, że obecnie ludzie podchodzą cierpliwiej to problemu braku 

wody. Trzy lata temu osoby dzwoniące do zakładu komunalnego, gdy brakowało wody, byli mniej 

tolerancyjni i bardziej agresywni. Powiedział także, że urządzenia na hydroforni pracują bez 

wyłączeń i w każdej chwili należy się liczyć z ich awarią. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że niebawem może dojść do takiej sytuacji, że w naszej gminie 

będziemy musieli rezygnować z niektórych zadań, aby zrobić te naprawdę ważne sprawy. 

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał gdzie mieszkańcy mogą wywozić gruz w naszej gminie? 

Poprosił także o wysłanie równiarki na drogę łączącą pola w Szewcach. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że równiarka wyruszy w teren od poniedziałku. Co do 

składowania gruzu zaproponował aby w sołectwach wyznaczyć miejsca na składowanie gruzu, 

najlepiej blisko posesji, aby była nad tym kontrola. 

- Pan Włodzimierz Kubiak poprosił radnych, którzy zadeklarowali pracę w komisji ds. suszy o 

udanie się po sesji do Pani E. Pietrzak – pracownika Urzędu, która zajmuje się sprawą suszy. 
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- Pan Błażej Barczak zaproponował aby członkami komisji ds. suszy zostali członkowie Komisji 

Rolnictwa funkcjonującej w Radzie Miejskiej, aby pokazać społeczeństwu, że są właśnie komisją 

zajmującą się rolnictwem.   

- Pan Arkadiusz Rybak zaproponował, aby sprawy komisji ds. suszy omówić po sesji. 

- Pan Przemysław Kubiak poprosił o naprawę pękniętej płyty studzienki, znajdującej się na 

skrzyżowaniu ulic: Sportowej i Chabrowej. Zapytał także, czy już wiadomo kiedy zostaną zakupione 

tablice z nazwami ulic: Sadowa i Sosnowa? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że zarwana studzienka zostanie zgłoszona do naprawy, a 

tabliczki z nazwami ulic zostaną zamówione w następnej partii. 

- Pan Grzegorz Woźniak poprosił o postawienie w miejscowości Połajewo znaku ograniczenia 

prędkości lub terenu zabudowanego, na wjeździe od strony Byszewa i Przewozu. 

- Pan Błażej Barczak także poprosił o znak ograniczający prędkość w miejscowości Łączki. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w obu tych przypadkach, jego zdaniem będzie lepiej 

postawić znaki terenu zabudowanego, które nie są odwoływane przez skrzyżowania. 

- Pan Zenon Chęsy poinformował, że był gościem na ostatniej sesji w Starostwie, na której 

poruszano temat składowiska odpadów w Nowej Wsi. Powiedział, że wola Starosty w kwestii 

pomocy mieszkańcom Nowej Wsi w walce z insektami i gryzoniami jest niewielka. Powiedział, że 

insekty pojawiają się także w obiektach użyteczności publicznej w Nowej Wsi, co sam widział. 

Ubolewał, że nie ma na obecnej sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim przedstawicieli 

Powiatu, bo chciał im zadać kilka pytań odnośnie zaistniałej sytuacji. 

- Pan Błażej Barczak dodał, że aby zrozumieć ogrom zagrożenia w tamtym rejonie, wystarczy 

pojechać do Nowej Wsi i stanąć na drodze. Insekty wówczas podążają w stronę pojazdu i osób tam 

przebywających. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że obecnie nie ma żadnego wsparcia w kwestii problemu śmieci 

w Nowej Wsi ze strony organu, który wydał decyzję o pozwoleniu na prowadzenie tej działalności. 

Poprosił Radę o wsparcie w działaniach i wystąpienie przez radnych do Starosty o pomoc w 

działaniach. Dodał, że koszty prowadzenia dezynsekcji w tym rejonie mogą przerosnąć możliwości 

samorządu, zatem każda pomoc jest pożądana i mile widziana. Powiedział na koniec, że życzy tym 

wszystkim udanej zabawy na Święcie Powiatu i zapytał gdzie w tym wszystkim jest zainteresowanie 

mieszkańcami? 

- Pan Zenon Chęsy podkreślił, że zdaniem SANEPID-u obecnie nie ma żadnego zagrożenia w Nowej 

Wsi. Powiedział przy tym, że oględziny instytucja ta robiła za dnia, a przecież ogólnie wiadomo, że 

insekty i szczury uaktywniają się nocą. 

- Pan Władysław Rybarczyk na zakończenie powiedział, że słyszał w telewizji, iż minister 

Środowiska znalazł rozwiązanie dla sytuacji powstających na terenach różnych gmin w Polsce 
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nielegalnych wysypisk. Od lipca ma być uruchomiona możliwość wzięcia przez samorządy 

niskooprocentowanych kredytów na likwidację takich tworów. 

 

Ad. 11 

– Pan Arkadiusz Rybak po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad IX sesji Rady Miejskiej w 

Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

Zamknięcie IX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:04 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Jarosław Rybak /-/ 


